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SECRETARIAAT:  - Verslag Sep  2023 goed gekeurd.  
  - AVG administratie en opmaak Competitielijst na controle met verschillende  
    clubafgevaardigde(n) te overleggen is up to date.  

   - Lijst clubcontacten bijgewerkt. 
   - Formulieren wedstrijdaanvragen zit goe vol. Bij de M&V zelfs 11 organisaties. Het WTJ  
       blijft steken op 6 organisaties, Dank aan alle organisatoren.   
   - Site PVA bijgewerkt. 
   
FINANCIES  : - Doelbewust worden de vergadering(n) met het bestuur verlegd naar einde van een maand  
     om een volledig overzicht te hebben van inkomsten  betreffende de wedstrijden die hebben  
     plaats gevonden. Zodoende heeft de penningmeester een maandelijks overzicht van  
     inkomsten en uitgaven om, indien nodig, tijdig de budgetten aan te passen.   
   - Op het WTJ hebben in deze maand al 14 schutters meer dan verledenjaar deelgenomen.  
      Dit ziet er rooskleurig uit, als de trend zich veder zet, toch? Laat ons hopen. 
    - De M&V komen wat trager uit de startblokken, maar ja, die zijn dan ook wat ouder dan  
      de jeugd, nietwaar? De penningmeester heeft er goede hoop op dat de begroting kan  
                 standhouden, alhoewel het spreekwoord zegt, eén zwaluw maakt de zomer nog niet! 
   
SPORT  - In hetzelfde verslag maar dan van 2023 werd gevraagd aan de jeugd om toch iet of wat  

  duidelijker te schrijven, nietwaar? Nu ja, er is een minimale verbetering vast te stellen,  
  MAAR, ook werd gevraagd iets beter te leren optellen, ’t JA, daar moet, met alle respect,  
  toch meer dan een tandje worden bijgestoken, mijn gedacht. Dus youngsters, optellen is  
  nog steeds niet jullie sterkste kant, hé 
- Bij de M&V moeten we vaststellen dat ze blijkbaar van zeer goede wil zijn. Tellen was nbiet  
  hun probleem, schrijven nog minder, maar op eén of twee uitzonderingen na, waren de  
  categorieën bij de veteranen allen ‘ juist’ ingevuld, waar voor dank. 

 
 

 Met vriendelijke groet, 
Secretaris/Penningmeester       Voorzitter 
Raymond Fonteyn       Jean-Marie Daems 
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